

Professor of Medieval Art History Univ Zurich CH

Tristan Weddigen

The Faculty of Arts of the University of Zurich seeks to fill, as soon as possible, the position of

Professor of Medieval Art History

The future holder of the position must be able to teach all aspects of art history of the Middle Ages. It is expected that he/she will develop new themes in research and teaching that will provide innovative initiatives for the field of art history thus fostering collaboration with other members of the Institute of Art History, as well as with national and international institutions. Applicants should have demonstrated excellence in research, scholarship and teaching as documented by a habilitation or a comparable certificate and by a substantial number of outstanding publications. Additional information can be obtained from the director of the Institute of Art History, Prof. Dr. Bettina Gockel (bettina.gockel@khist.uzh.ch). The university supports the increase of the number of women in teaching and research and especially invites the applications of qualified women. Please send your written application including a CV, list of publications and courses, but without the publications themselves, before September 10, 2009, to the following address:

Office of the Dean of the Faculty of the Arts, University of Zurich Raemistrasse 71
CH-8006 Zurich
Switzerland.

Additionally, applications need to be submitted electronically to
ulrich.eigler@klphs.uzh.ch

An der Philosophischen Fakultät der Universität Zürich ist zum frühestmöglichen Zeitpunkt eine

Professur für Kunstgeschichte des Mittelalters

zu besetzen. Der Lehrstuhl gehört zum mediävistischen Schwerpunkt am Kunsthistorischen Institut und an der Philosophischen Fakultät. Die/der zukünftige Stelleninhaberin/Stelleninhaber soll die Kunstgeschichte des Mittelalters in der ganzen Breite vertreten. Es wird erwartet, dass Schwerpunkte in Forschung und Lehre gebildet werden, die innovative Impulse für das gesamte Fach Kunstgeschichte geben und so die Zusammenarbeit mit den anderen Professuren am Kunsthistorischen Institut, mit benachbarten Fächern sowie mit nationalen und internationalen Institutionen fördern. Voraussetzung für die Bewerbung ist die Habilitation oder ein gleichwertiger Leistungsausweis. Die Fakultät strebt eine Erhöhung des Anteils an Frauen in Lehre und Forschung an und fordert deshalb insbesondere qualifizierte Frauen zur Bewerbung auf. Bewerbungen mit den üblichen Unterlagen (Lebenslauf, Publikations- und Lehrveranstaltungsverzeichnis, aber noch ohne Schriften) sind bis zum 11. September 2009 in schriftlicher Form zu richten an:

Dekanat der Philosophischen Fakultät der Universität Zürich Rämistrasse 71 CH-8006 Zürich

zusätzlich sind die Bewerbungsunterlagen in elektronischer Form zu senden an: ulrich.eigler@klphs.uzh.ch

Reference:

JOB: Professor of Medieval Art History Univ Zurich CH. In: ArtHist.net, Aug 25, 2009 (accessed Oct 18, 2025), https://arthist.net/archive/31731.